

AUTHORIZATION LETTER	СОГЛАСИЕ на использование товарного знака
Dated 04.01.2023 Zhuhai Yunmai Technology Co., Ltd. (registered at: Unit 1201/02/03, Youtehui Headquarters Building, NO.88 Xingye Road, Xiangzhou District, Zhuhai City, China) the right holder of the exclusive right to the YUNMAI trademark according to certificate No. 868476 (hereinafter referred to as the Right holder) represented by CEO Wang Yang, acting on the basis of the Charter in accordance with Chapter 4 of the Civil Code of the Russian Federation, hereby expresses its consent to use the YUNMAI trademark, in connection with which, grants the exclusive right to use the YUNMAI trademark in the territory of the Russian Federation to Ruston LLC (TIN 5024163483, legal address: 143441, Moscow region, Krasnogorsk, Putilkovo village, Greenwood territory, building 17, floor 5, room 230) in the following ways: - use the trademark in the course of distance sale of goods marked with the YUNMAI trademark on the OZON marketplace (http://www.ozon.ru/); - use the trademark in promotional and informational materials, including, but not limited to, the placement of advertising materials and the trademark on the Internet, - in the course and / or for the purpose of Ruston LLC selling goods marked with this trademark on the website http://www.ozon.ru/. - place for advertising and informational purposes images of goods marked with the above trademark; - place a trademark on the Internet on the	Дата 04.01.2023 Zhuhai Yunmai Technology Co., Ltd.. (зарегистрирована Unit 1201/02/03, Youtehui Headquarters Building, NO.88 Xingye Road, Xiangzhou District, Zhuhai City, China) правообладатель исключительного права на товарный знак YUNMAI по свидетельству № 868476 (далее - Правообладатель) в лице директора Wang Yang, действующего на основании Устава в соответствии с главой 4 Гражданского кодекса Российской Федерации настоящим письмом выражает свое согласие на использование товарного знака YUNMAI, в связи с чем, предоставляет исключительное право использования товарного знака YUNMAI на территории Российской Федерации ООО «Рустон» (ИНН 5024163483, юридический адрес: 143441, Московская область, г. Красногорск, деревня Путилково, территория Гринвуд, строение 17, этаж 5, помещение 230) следующими способами: - использовать товарный знак при осуществлении дистанционной продажи товаров, маркированной товарным знаком «YUNMAI» на маркетплейсе OZON (http://www.ozon.ru/); - использовать товарный знак в рекламных и информационных материалах, в том числе, но не ограничиваясь размещением рекламных материалов и товарного знака в сети Интернет, - в ходе и/или в целях осуществления ООО «Рустон» продажи товаров, маркированных данным товарным знаком на сайте http://www.ozon.ru/. - размещать в рекламных и информационных целях изображения товаров, маркированных вышеуказанным товарным знаком;



website www.ozon.ru, including with the possibility of switching from a trademark and / or an image containing this trademark to any page on the Internet.

- represent the interests of the right holder on the protection of exclusive rights to a trademark on the Internet, including on the OZON marketplace (<http://www.ozon.ru/>).

Permission for the right to use the trademark and its protection is granted to LCC Ruston for a period until January 01, 2024

CEO Wang Yang

stamp

Wang Yang

- размещать товарный знак в сети Интернет на сайте www.ozon.ru, в том числе с возможностью перехода с товарного знака и/или изображения, содержащего в себе данный товарный знак, на любую страницу сети Интернет.

- представлять интересы правообладателя по вопросам защиты исключительных прав на товарный знак в сети интернет, в том числе на маркетплейсе OZON (<http://www.ozon.ru/>).

Разрешение на право использования товарного знака и его защиту представлено ООО «Рустон» на срок по «01» января 2024 года.

Директор

М.П.

Wang Yang Wang Yang